7天4晚 德国&瑞士

法兰克福/科隆/杜塞尔多夫/海德堡/滴滴湖/莱茵瀑布/卢塞恩/苏黎世



Tour Code: 7SEFZ







精简行程



(13小时)

法兰克福 - 科隆 (190公里 2小时30分钟) -第二天 杜塞尔多夫(45公里1小时)-科隆 (45公里1小时) (机上用餐/午/晚餐

- 科隆大教堂(参观)
- 鲁尔蒙德奥特莱斯 (购物)

科隆 - 海德堡

(285公里3小时)

(早餐)

- 海德堡大学(路途经过)
- 海德堡城堡(路途经过)
- 豪普特街(步行游览)

第四天

海德堡 - 滴滴湖 (218公里 2小时40分钟) -菜恩瀑布(67公里1小时)-卢塞恩 (108公里1小时30分钟) (早餐)

- 蒂蒂湖(步行游览)
- 咕咕钟工厂(参观)
- 莱茵瀑布 (拍照)

第五天

卢塞恩

(早餐)

- 狮子纪念(拍照)
- 卡贝尔廊桥和八角型水塔(拍照)
- 老城区(步行游览)

卢塞恩 – 苏黎世 (53公里 1小时) **– 吉隆坡** (13小时30分钟++) (早/机上用餐)

- *推荐的自费项目-
- 铁力雪山: 成人- CHF 100 / 小孩 CHF 80

第七天

抵达吉隆坡













家庭

风景

休闲

购物

科隆

● 科隆大教堂 - 科隆是德国最古老的城市之一。境内最壮观的哥特式风格科隆 大教堂拥有世界上最大的教堂门面,1996年被指定为世界文化遗产。它是 科隆的主要标志,非官方象征。

杜塞尔多夫

鲁尔蒙德奥特莱斯 - 位于杜塞尔多夫市中心。鲁尔蒙德名品奥特莱斯绝对是 您最喜爱的设计师品牌的所在地,全年都能以高达70%的折扣找到您最爱的 设计师品牌。那里有超过150家服装店,主打运动巨头Nike与Adidas,还 有许多国际知名的时尚品牌如Burberry和Prada。除此之外还有许多餐厅供 人们购物之后大快朵颐一番。

海德堡

- 海德堡城堡 海德堡城堡位於德國的南部,是德國現今著名的廢墟城堡和里 程碑式建築的海德堡,城堡廢墟是阿爾卑斯山以北最著名的文藝復興建築。 城堡位於80米高的王座山坡北部,可以观赏老城区的景色。
- 豪普特街 海德堡市老城区的主街为豪普特街,与内卡河平行,全长约1.6 公里,是欧洲最长的商业步行街。这条街的西端为俾斯麦广场,东端为集市 广场。海德堡较主要的历史建筑和景点也都集中于步行街沿线一带。

蒂蒂湖

- 滴滴湖 滴滴湖是德国西南部巴登-符滕堡州黑森林南部的一个湖泊,据说 得名于罗马皇帝提图斯。它的面积为1.3 km², 平均深度为20 米。蒂蒂湖由 Feldberg 冰川形成,在更新世,冰碛物挖掘形成了今天的湖岸。这个湖泊 的出口,海拔840 米,是Gutach河(下游称为 Wutach河)。在其北岸是 同名的温泉镇,今天是蒂蒂湖-新城城市的一部分。
- 咕咕钟 即布谷鸟钟, 产自德国黑森林地区, 与同一地区出产的拉克施尔德 钟。布谷鸟钟的历史记载可以追溯到17世纪中叶,而最早的-布谷鸟钟出现 于1730年到1750年之间的黑森林地区,那时的黑森林地区钟表制造业已相 当盛行,许多家庭都以造表为生0.19世纪后半叶起,布谷鸟钟成为世界闻名 的纪念品和外国人眼中德国的一种标志。



★ ★ ★ ★ ★ 旅游亮点 ★ ★ ★ ★ ★



- 参观科隆大教堂 联合国教科文组织世界遗产之一
- 鲁尔蒙德奥特莱斯逛街购物
- 美丽的海德堡中世纪城镇与海德堡城堡
- 蒂蒂湖-黑森林中最著名的地方之一
- 莱茵瀑布-瑞士最大的瀑布
- ✓ 狮子纪念碑 世界上最著名的雕像之一
- ✓ 卡贝尔廊桥和八角形水塔-欧洲最古老的有顶木桥





标准 3 ★ 级酒店 (4晚)

- 科隆 x1晚
- 海德堡 x 1晚
- ✓ 英格堡 x 2晚 *房内冷气将视酒店而定







- 4 早餐 / 1 午餐 / 1 晚餐
- 欧陆式 / 热早餐
- 西式 / 中式餐

莱茵瀑布

莱茵瀑布 - 莱茵瀑布瀑布位于瑞士北部边缘,是欧洲最强大,最壮观的瀑布

卢塞恩

- 狮子纪念碑 是世界最有名的雕像之一,1821年由丹麦雕塑家雕刻在天然 岩石上。这头长10米、高3米多的雄狮雕像是为了纪念1792年8月10日,为 保护巴黎杜乐丽宫中的路易十六家族的安全,全部战死的786名瑞士雇佣兵 ,雕像下方有文字描述了此事件的经过。
- 卡贝尔廊桥和八角型水塔 卡佩尔的德语意思为 "小教堂"。因桥头不远 有圣彼得教堂,因而得名"教堂桥"。卡贝尔廊桥是欧洲最古老的木制廊 桥,始建于1333年,桥长约为200米,是卢塞恩的重要标志。廊桥顶部每隔 几米就有一幅彩画,每幅画的内容多为卢塞恩的历史风貌和琉森历史英雄人 物的故事。现存的卡贝尔廊桥是火灾后修复的。
- 卢塞恩 老城区有有中世纪的建筑,古老狭窄的街道和广场,到处是令人驻 足的商店、文艺复兴时期及巴罗克式的建筑物及喷水池。广场均以鹅卵石铺 砌,人字形的小屋,墙上是五颜六色的花草彩绘,清新而美丽。沿河及湖边 漫步,一路都可见到一座斜跨在河面上的木制廊桥--卡贝尔廊桥。



旅游资讯



货币:

德国: 欧元 (EUR) 瑞士: 瑞斯法朗 (CHF)



信用卡:

致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在欧洲通行



货币兑换率:

1 欧元 : 4.90 令吉 1 瑞士法郎 : 4.20令吉



拨号代码:

法兰克福(德国) :+ 49 69 科隆(德国) :+ 49 221 海德堡(德国) :+ 49 6221 卢塞恩(瑞士) :+ 41 41 英格堡(瑞士) :+ 41 41

:+ 41 43



电压:

伏特: 230 Volts 频率: 50Hz



插头:

两个圆脚头 *请自带多功能插座



时差:

苏黎世(瑞士)

(4月-9月):

标准时差慢马来西亚6小时 (10月-3月):

标准时差慢马来西亚7小时



行李托运:

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤



气候:

□ 春季 3月 - 5

百字 3月 - 5月 10°C-25°C 夏季

6月 - 8月 28 °C - 37 °C] 秋季

9月 - 11月 8 °C - 20 °C __ 冬季

12月-2月 -5℃-11℃



飞机型号:



A330



A380



Boeing 777

出发日期:		航班行程:	
团费:		机场税及燃油附加费:	
小费:		旅行社代收费:	
签证:		旅行保险:	
		总数:	



Operated By
FOUR SEASONS HOLIDAYS

Travel Agent:

7 DAYS 4 NIGHTS GERMANY & SWITZERLAND

FRANKFURT / COLOGNE / DÜSSELDORF / HEIDELBERG / TITISEE / RHINE FALLS / LUCERNE / ZURICH



Tour Code: 7SEFZ



















HERITAGE

CULTURE

FAMILY

SCENIC

LEISURE

SHOPPING

- D1 KUALA LUMPUR FRANKFURT
- PRANKFURT COLOGNE (190KM 2H30M) –DÜSSELDORF (45KM 1H) COLOGNE (45KM 1H) (MOB/ L / D)
 - Cologne Cathedral (Visit)
 - Roermond Designer Outlet (Shopping)
- COLOGNE HEIDELBERG
 (285KM 3H)
 - Oldest University (Drive Pass)
 - Massive Ruins Castle (Drive Pass)
 - Medieval Town (Walking Orientation)
- HEIDELBERG TITISEE (218KM 2H40M) – RHINE FALL (67KM 1H) – LUCERNE (108KM 1H30M) (E
 - Lake Titisee (Walking Orientation)
 - Cuckoo Clock Factory (Visit)
 - Rhine Falls (Photo Stop)
- D5 LUCERNE
- (B)

(B)

- Lion Monument (Photo Stop)
- Wooden Chapel Bridge (Photo Stop)
- Old Town (Free & Easy)
- LUCERNE ZURICH (53KM 1H) KUALA LUMPUR(13H30M++) (B/MOB)
 - *Recommended Optional Tours / Entrance Fees:
 - Mountain Titlis (Adult) CHF 100 (Child) CHF 80
- D7 ARRIVAL KUALA LUMPUR

COLOGNE

• Gothic Cathedral of Cologne - One of the oldest cities in Germany. Within the most spectacular Gothic cathedral of Cologne has the world's largest church facade, 1996 has been designated as World Heritage Site. It is the main symbol of Cologne, unofficial symbol.

DUSSELDORF

• Roermond Designer Outlet - set in the historic city centre of Roermond. Designer Outlet Roermond is home to your favourite designer brands, find your favourite designer brands at up to 70% off, all year round. The beautiful setting close to the centre of Roermond, with cafes and restaurants, children's play area, large parking area and more than 150 boutiques, we have something for everyone. From iconic fashion brands like Prada, Armani, Burberry and Moncler to sporting labels, like Nike and Adidas, and high-street favourites, like Guess and Desigual.

HEIDELBERG

- Heidelberg Castle A famous ruin in Germany and landmark of Heidelberg. The castle ruins are among the most important Renaissance structures north of the Alps. It is located 80 metres (260 ft) up the northern part of the Königstuhl hillside, and thereby dominates the view of the old downtown.
- Medieval Town The "old town" on the south bank of the Neckar, is long and narrow. The Main Street (Hauptstrasse), a mile-long pedestrian street, running the length of the old town. The town itself is a maze of historic, baroque and gabled buildings lining the river with its romantic old-town behind.

TITISEE

- Lake Titisee A lake in the southern Black Forest in Baden-Württemberg. It is said it got its name from Roman Emperor Titus. It covers an area of 1.07 km² and has an average depth of 20 m. It owes its creation to the Feldberg glacier, the moraine ploughed up by which in the Pleistocene epoch nowadays forms the lake's shores. The lake's outflow, at 840 m above sea level, is the river Gutach (or as it is called farther downstream, the Wutach). On the north shore lies the spa town of the same name, today a part of the municipality of Titisee-Neustadt.
- Cuckoo Clock is a typically pendulum-regulated clock that strikes the hours with a sound like a common cuckoo's call and has an automated cuckoo bird that moves with each note. It is thought that much of its development and evolution was made in the Black Forest area in southwestern Germany (State of Baden-Württemberg), the region where the cuckoo clock was popularized. The cuckoo clocks were exported to the rest of the world from the mid 1850s on. Today, the cuckoo clock is one of the favourite souvenirs of travelers in Germany, Switzerland, and Austria. It has become a cultural icon of Germany.



- ✓ Visit Cologne Cathedral UNESCO World

 Heritage Sites
- Shopping at Roermond Designer Outlet
- ✓ Beautiful Medieval Town In Heidelberg with Massive Ruins Castle
- ✓ Lake Titisee One of The Most Famous Places in the Black Forest
- ✓ Rhine Falls The Largest Waterfall in Switzerland
- Lion Monument One of the World's Most Famous Monuments
- ✓ Lucerne Chapel Bridge is the Town's Landmark



Standard 3 * Hotel (4 Nights)

✓ Cologne x 1 Night

✓ Heidelberg x 1 Night

✓ Engelberg x 2 Nights

** Air Conditioner in hotel room subject to hotel availability



- 4 Breakfasts / 1 Lunch / 1 Dinner
- ✓ Continental / Hot Breakfast
- ✓ Western / Chinese Meal

• Cuckoo Clock - is a typically pendulum-regulated clock that strikes the hours with a sound like a common cuckoo's call and has an automated cuckoo bird that moves with each note. It is thought that much of its development and evolution was made in the Black Forest area in southwestern Germany (State of Baden-Württemberg), the region where the cuckoo clock was popularized. The cuckoo clocks were exported to the rest of the world from the mid 1850s on. Today, the cuckoo clock is one of the favourite souvenirs of travelers in Germany, Switzerland, and Austria. It has become a cultural icon of Germany.

RHINE FALL

 Rhine Falls - The Rhine Falls are Europe's mightiest waterfall. The falls are located at the northernmost edge of Switzerland.

LUCERNE

- Lion Monument The Lion Monument, or the Lion of Lucerne, is a sculpture in Lucerne, Switzerland, designed by Bertel Thorvaldsen and hewn in 1820–21 by Lukas Ahorn. It commemorates the Swiss Guards who were massacred in 1792 during the French Revolution, when revolutionaries stormed the Tuileries Palace in Paris, France. Mark Twain praised the sculpture of a mortally-wounded lion as "the most mournful and moving piece of stone in the world."
- The Kapellbrücke (literally, Chapel Bridge) is a covered wooden footbridge spanning diagonally across the Reuss in the city of Lucerne in central Switzerland.
- Old Town one of the main reasons that Lucerne attracts so many travelers is its small but remarkably preserved old town. You can get lost (for a few minutes anyhow) in its maze of streets, passages, and squares, admiring the many and varied murals painted on what seems like every other building. A nice short walk on the Museggmauer starts at the Schirmer-Turm, walk up the road near Jazzkantine, open only at daytime.



GENERAL INFORMATION



Currency:

Germany : Euro (EUR) Switzerland: Swiss franc (CHF)



Credit Card:

Call credit card centre to extend your credit card limit. *Credit cards are used widely in Europe



Exchange Rate:

EUR 1: RM 4.90 CHF 1: RM 4.20



Dial Code:

Frankfurt (Germany) : +49 69 Cologne (Germany) : +49 221 Heidelberg (Germany) : +49 6221

Lucerne (Switzerland) : +41 41 Engelberg (Switzerland): +41 41 Zurich (Switzerland) : +41 43



Voltage:

Voltage : 230Volts Frequency: 50Hz



Power Socket:

2 round pin plugs *Please bring universal electric plug adapter



Time Different:

(Apr-Sep):

Approximately 6 Hours Behind Malaysia (Oct-Mar):

Approximately 7 Hours Behind Malaysia



Luggage Allowance:

Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs.



Weather:

Spring Mar - May 10°C- 25°C Summer Jun - Aug

28°C-37°C

Autumn

Sep - Nov 8°C-20°C Winter

Dec - Feb -5°C- 11°C



Aircraft Type:



A330



A380



Boeing 777

Departure Date:	Flight:	
Tour Fare:	Airport Tax & Fuel Surcharge:	
Tipping:	Agent Collection Fee:	
Visa:	Travel Insurance:	
	TOTAL:	



Operated By **FOUR SEASONS HOLIDAYS** Travel Agent: